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 Тек што се навршило месец дана од када је напустио странку Покрет социјалиста у којој
је једно време био високо позиционирани функционер Братислав Југовић поново је
страначки функционер, овога пута у Српској напредној странци, пише портал Озонпрес.

  

  У Вулиновом Покрету социјалиста Југовић је једно време био директор странке, а у
СНС-у ће даљи политички ангажман наставити као члан Главног одбора.   

Као разлог за напуштање Покрета социјалиста Братислав Југовић навео је своје дубоко
неслагање са јавно изнетом намером свог пријатеља Александра Вулина, председника
те странке, да ступи у штрајк глађу. Сматрао је да би штрајк глађу председника странке
која је у коалиционој власти и који је министар одбране, био непримерен поступак
високог државног функционера. Нарочито када је у питању политичар који заступа
левичарске идеје и вредности.

  

Југовић је за Озонпрес објасни да његов одлазак из ПС није значио и престанак
бављења политиком.

  

– Мислио сам да се никад нећу учланити у СНС, упркос чињеници да су у СНС
добродошли и припадници моје расе – левичари. Мој добри пријатељ Миломир Марић
каже да сам ја „левак“, зато што се политиком бавим ради општег, а не ради сопственог
интереса. Дакле, по расној припадности сам левичар, а по опредељењу Чачанин. Као
левичар, обавезан сам да се разочарам у Ципраса, а као Чачанин, обавезан сам да
Чачак одбраним од лошег имиџа два Чачанина – Бошка Обрадовића и Вука Јеремића.
Један је Чачанин по рођењу, а други по пореклу. Ипак, у одбрани Чачка није било
потребно чланство у СНС, али у одбрани левице заиста јесте. Звучи контроверзно, зар

 1 / 2



Братислав Југовић: Као левичар сам се учланио у СНС да бих одбранио идеју левице од људи попут Јова Бакића који хушкају студенте на револуцију и ненормално нападају Вучићеву породицу
петак, 21 јун 2019 14:11

не? У СНС ме учланио поступак Јове Бакића, социолога који се представља као левичар.

  

Одрастао сам на универзитетском хлебу. Мој отац је професор универзитета, мој брат је
научни радник. У фамилији су сви били одлични ђаци и студенти. Критичка мисао у
окружењу у којем сам стасавао је со живота и без ње се не може. Дужност је сваког
универзитетског професора да критикује тамо где критици места има, али је и дужност
сваког универзитетског професора да генерације студената не злоупотребљава
хушкајући их на револуцију и употребу дугих цеви. Домовина се брани само на бирачком
месту. И нигде се домовина лепше и боље не може одбранити као што се може бранити
на бирачком месту. Сви напредњаци скупа ме не могу очарати колико је Јово Бакић
успео да ме разочара. Ненормални напади на Вучића и чланове његове породице су ме
подстакли да му будем још ближи, као и потреба да не заборавимо Брану Црнчевића –
каже Братислав Југовић, нови члан ГО СНС.

  

(Данас)
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